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  משולחנה של נירה בראונשטיין

  

  
  צמיחה דמוגרפית

צמיחה דמוגרפית. נפרדנו ממנה רודין סיימה את תפקידה כרכזת צוות גאולה 
  בתודה ויצאנו למכרז פנימי על איוש התפקיד.

כה עדיין לקבל את אישור חברה אחת הגישה את מועמדותה לתפקיד. היא צרי
ראוייה, נמרצת ומבטיחה ומקווה אני רואה בה מועמדת  המועצה וועד האגודה.

  שמיד לאחר שתאושר בחירתה תיכנס לעבודה.
  

צוות צמיחה דמוגרפית גיבש לעצמו עקרונות ותוכנית עבודה, אשר הוצגו בפני 
  על ידה. מועצת הקיבוץ ואושרו
, בדומה לזה גיבוש עמדותל הקיבוץ,  לצורך כל בשיתוף התוכנית כוללת תהליך

  שעבר הצוות.
ערבים, בהם נארח אנשים מיישובים אחרים  4 – 3במהלך יולי אוגוסט, נקיים  

אשר עוסקים ביישובם בנושא הצמיחה הדמוגרפית וצברו ידע ונסיון, מהם ניתן 
אוקטובר,  –ללמוד. בהמשך נקיים חוגי בית, להסברת התהליך ובסביבות ספטמבר 

  נקבל החלטות.
  
  

  פרוייקט סולארי
בראשית יולי, עם תום שיווק המדגר הנוכחי בלול, יופסק הגידול למשך שבועיים, 

על מנת לאפשר ליזם להיכנס ולבצע הכנות וחיזוק המבנים מבפנים. לאחר מכן יחל 
  היזם בהתקנת המתקנים הפוטוולטאים על גבי גגות הלולים.

  
התקנת המתקנים הביתיים, על גגות הבתים הסיעודי בימים אלה מתחילים ב

והמוגן, במקום גגות האסבסט ובהמשך יותקנו המתקנים על גג חדר האוכל, 
  המינהלה והמפעל.

  אנחנו הלכנו על פי המתווה של השכרת הגגות ולא שותפות במתקן.
  הצפי הוא להכנסות יפות, לצד הפרוייקט האקולוגי היפה. 

  יקט במהלך הקיץ.מקווה לסיים את הפרוי
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  שידרוג תשתיות
  המתכננים הציגו בפני ועדת תכנון ומועצת יחיעם את עקרונות התכנון.

  התוכנית תוצג בפני הקיבוץ וכלל האוכלוסיה.
כרגע עוסקים בהכנת תכנון מפורט של המתחם הראשון שנכנס לתוכנית של משרד 

  הכולל את אזור בתי הילדים, הבית הסיעודי ומשק הילדים לשעבר. החקלאות,
  מקווים לצאת למכרז ולהיות מוכנים עד הסתיו להתחלת העבודות.

  
צעות המועצה, במימון משרד באמשל הפעוטונים פשוש ואנקור, הסתיים השיפוץ, 

  מחכים להתארגנות אוגוסט במערכת החינוך, על מנת לאכלס את הבתים. השיכון.
חלה בניית הממ"ד בבית המוגן, לאחר שקיבלנו בשעה טובה את היתרי הבנייה. ה

  . 50% –המימון נעשה בעזרת ביטוח לאומי 
אנו מצויים בעיצומו של טיפול לקבלת היתרים להרחבת הבית הסיעודי בשטחים 

  הציבוריים.
  

  מעקב תקציבי
דוחות לאחר תקופת התארגנות לא קצרה, אריה רז, בעזרתו של עבי, מפיק 

כלכליים, תזרימיים וכספיים יפים מאוד והתחלנו בנוהג של ישיבה חודשית עם 
רכזי כל הענפים, היצרניים והצרכניים, מה שמאפשר לנו מעקב בזמן אמת ותיקון 

  מיידי של הדורש תיקון.
סיכום של ארבעה חודשים מראה בעסקים, ירידה בהכנסות לעומת השנה שעברה, 

בעיקר בבננות, בשל מיעוט פרי לעומת העונה המקבילה אשתקד. על אף 
שהחקלאות שומרת על ריווחיות, אנו רואים בתקופה המקבילה אשתקד, הכנסה 

  של שני מיליון שקל יותר.
  

בגירעון, שיפרו את ההתנהלות שלהם תקציב הקהילה מאוזן וענפי השירות שהיו 
בהשוואה לשנה שעברה, בחינוך, בבית הסיעודי, בבריאות. בסך הכל אנחנו עומדים 

  בתוכנית ונפרסם דוח ריבעון ודוח חצי שנתי.
  

  מעדני יחיעם
נאבקים בגבורה ובהצלחה בשוק המקומי. לאחר מספר חודשים של בדיקת המפעל 

יו צריך להתאים ולשדרג את המפעל לצרכי בארצות הברית, בוצעה הרכישה. עכש
  מעדני יחיעם ולבצע סינכרון עם רשתות השיווק, מערכת ההפצה והייצור.

מיכה רכבי עבר לנהל את החברה בארצות הברית, ועוסק, בעזרת אנשי מקצוע 
  מקומיים וגם מהמפעל בהכנות ובהתאמות ובחילופי עובדים.

פעל, בהעלאת הערך שלו ובשיפור המהלך הזה הוא הגדלה משמעותית בחוסן המ
  נקודת הזינוק שלו ומהווה עוגן ייצור וייצוא בארצות הברית.

יש להתאזר בסבלנות ואורך רוח, על מנת לראות את תוצאות המהלך הזה, תוך 
  מספר שנים.

  )4(המשך בעמ' 
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     )3המשך מעמ'  –(משולחנה של נירה 

  

  מישיבות מועצת יחיעם
המועצה אישרה להביא לשיחת קיבוץ, שינוי בתקנון קרן מילואים, כך שאפשר 

  יהיה לשים שם כסף, במגירה נפרדת, עבור קרן עזרה הדדית וקרן סיעוד.
יכמה את עמדתה בנושא המנויים לבריכה, כרגע עומדים בפני סגירת המועצה ס

  הנושא מול האגודה ולאחר מכן נפרסם תקנון לשימוש בבריכה.
המועצה בחרה ביוסף נטר כנציג המועצה בוועד ההנהלה החדש של האגודה 

  הקהילתית ואנו מאחלים לו בהצלחה.
  מועצת יחיעם קיבלה דוח תמחירי של ארבעה חודשים.

  

  הרהורי לבימ
קראתי בעיתונות הקיבוצית על מעגלי שיח בקיבוצים ונדלקתי. אני הייתי שמחה 

להרים את הכפפה, יחד עם אנשי ועד הנהלת האגודה ולעשות מהלך כזה גם 
  ביחיעם.

אני קוראת מכל הלב לחברים, ותיקים וחדשים, לקחת יוזמה ולהרים פעילות מסוג 
  רוב לבבות ולשיח חברי משותף.זה, כאן ביחיעם, שכל כך זקוקה לקי

נחוצים לכך אנשים שבאמת ירצו לעסוק בזה ונחוצה להם ברכת הדרך והאמון של 
  כלל הציבור.

  

  כלבו יחיעם –שעון קיץ 
  שעות פתיחת הכלבו במהלך חודשי הקיץ:

  
  19:30 – 17:30/    13:00 – 06:00  -  ימים א', ב', ד' 

  19:30 – 16:00/     13:00 – 06:00  -      ימים ג', ה' 
  13:30 – 06:00  -             יום ו' 

  
  בברכת קיץ נעים, צוות הכלבו
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  משולחנה של רחלה יוקטן

  
  בחירת יו"ר אגודה

לפני כחודש נבחר וועד חדש לאגודה הקהילתית. הוועד החל את פעילותו בכך 
שהחברים החדשים, אהרון, מלי ואור (יחד עם אורי ובר, גולן ושאול) התעדכנו 

קרי המאפיינים של פעילות הוועד, כולל התעמקות בתקציב והחלו ללמוד את עי
  השנתי.

על פי התקנון, חברי ההנהלה החדשה בוחרים מתוכם את יו"ר הוועד. בישיבה 
האחרונה של הוועד קיימנו דיון על תפקיד היו"ר ועל תפקיד מנהלת האגודה. הדיון 

נשרקה  התארך וכששריקת הפתיחה למשחק הגמר בכדורגל בין ספרד לאיטליה
התפזרנו, לא לפני שהחלטנו לתת זמן נוסף למחשבה לגבי הדברים שעלו בדיון, כך 

  שבישיבה הבאה ייבחר היו"ר.
בהזדמנות זו אני רוצה לברך את יוסף נטר, על הצטרפותו לוועד הנהלת האגודה על 

  תקן של חבר קיבוץ, שממונה על ידי מועצת יחיעם.
  

  אגודה –יחסי קיבוץ 
הוא  ,ראשונים שעלו בוועד ההנהלה להתייחסות ולדיוןאחד הנושאים ה

, יהימשמעויות של החלטות שמועצת הקיבוץ מקבלת ונוגעות לכלל האוכלוסה
היא רק דוגמה  ,בריכהתשלום דמי כניסה למעוררות קשיים. ההחלטה על אשר 

אחת לכך. חברי הוועד קיבלו החלטה לדרוש מהנהלת הקיבוץ שכל נושא מעין זה 
וועד ההנהלה לפני פרסומו לציבור. בקרוב תתקיים  ,או לפחות לידיעת ,יובא לדיון

פגישה של חברי הנהלת הוועד עם מועצת יחיעם כדי להגיע להבנות והסכמות לגבי 
  ההתנהלות.

  
  תאורת חצר 

 , הגיעו, נוכחנו לדעת שההוצאות על תאורת חצר2011תקציב שחלפה, בשנת ה
סכום שהוא גדול כמעט פי שניים מההקצבה של המועצה האזורית. לאחר ל

שהתברר שאין זו טעות ולא תהיה הגדלה של ההקצבה הכספית לטובת תאורת 
מצום התאורה בלילות. יהחליט וועד הנהלת האגודה לבדוק אפשרות של צ ,החצר

ול ורחלה קיימו מספר פגישות עם ירון גביש ומורדו, כדי ללמוד את הנושא שא
ולאתר מקומות שניתן  דרכם לחסוך בחשמל ובכסף, מבלי לפגוע באיכות החיים 

  נפרסם את המידע המדויק לציבור. תגובש,כנית ושל התושבים. ברגע שהת
  )6(המשך בעמ' 
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  )5המשך מעמ'  - (משולחנה של רחלה 
  

  מועדון צעירים
הודיע על סיום תפקידו כרכז מועדון צעירים, הפאב לשעבר. יאן החל נאמן יאן 

  לו הצלחה. אנו מאחליםללמוד בת"א. 
ך לפעול ולהוות מקום מפגש בקרוב יתפרסם מכרז לתפקיד ונקווה שהמועדון ימשי

  ובילוי לצעירי הקיבוץ.
  
  

  ערבי שישי במועדון לחבר
כפי שהוחלט ופורסם, מועדון לחבר חזר לפעול במתכונת קיץ. מידי שבועיים, בימי 
שישי, הוא נפתח לכלל התושבים. עד כה הוקדש ערב אחד לקפה מוסיקה וריקודים 

מי שהגיע למועדון נהנה ממבחר  וביום שישי האחרון התקיימה תחרות עוגות. כל
עוגות מיוחדות וטעימות ומחברותא. במקום ראשון זכתה עוגה שנאפתה על ידי 

  רוני חן ורומי רוזנברג, שגם זיכתה אותן בפרס. כל הכבוד לדור הצעיר.
  
  

  החינוך המשלים
בהתאם להחלטה שהתקבלה במשותף לאגודה ולקיבוץ, הוקם צוות לבחינת החינוך 

  ודי ("מרכזון"). המשלים היס
הצוות שחבריו הם: רחלי, אלה, מלי, סיגל, מעיין, מיכל, איתי ורחלה, נפגש 

פעמיים. במהלך הפגישות עלו נושאים חינוכיים וארגוניים טכניים, כשהמטרה 
העיקרית היא לבדוק כיצד ניתן להגדיל את מספר המשתתפים במרכזון ולהגיע 

ם ואת הנושאים לאיזון תקציבי, תוך שבוחנים את הפעילות השוטפת ובחופשי
  החינוכיים המרכזיים שמלווים את הצוות, בראשות אלה.

הגענו להסכמות, שבראייה לטווח ארוך, חשוב לבסס את עקרונות הפעולה של 
המרכזון על בסיס קבוע, לגבות את הצוות החינוכי ואת ההורים והילדים 

  שמשתתפים באופן קבוע בפעילויות.
ות משמעותיות, משליכות באופן ישיר על חשוב לזכור ולדעת, שמסגרות חינוכי

  החברה כולה ועל האקלים בו אנו חיים.
  
  

  כות הסביבהיועדת א
ועדה וכות הסביבה. ישי רדל לקח על עצמו לרכז את היבשעה טובה הוקמה ועדת א

  ואנחנו מברכים אותו על כך. 
ין עור מוחימעין ס –עלו רעיונות, עמדות ונושאים  ,בפגישה הראשונה שהתקיימה

היא כיצד  ,עדה, כשהשאלה העיקרית שעמדה בבסיסושקשורים למטרות הו –
  אנחנו מטייבים את החיים שלנו כאן ביחיעם.

תכנים ואת את העדה. בעלון הבא נביא ואנחנו מזמינים חברים נוספים להצטרף לו
  ועדה.והמתווה לעבודת ה
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  פעם היה פה חורף. זוכרים?
  

                          
  

  סיכום החורף שהיה לנו 
   יאיר ארגמן מאת:

  

היה חורף גשום וטוב. כמות הגשם שירדה היתה מעל  2011-2012חורף תשע"ב 
  הממוצע הרב שנתי. אך חורף זה היה פחות טוב מהחורף שלפניו, תשע"א. 

עם. חורף תשע"א היה אחד מהחורפים הטובים בכל שנות הגשמים שהיו לנו ביחי
גם גשום, גם ממושך. גשמי החורף נמשכו אף באביב עד לאמצע חודש מאי, כך 

  שיכולנו להתחיל להשקות את המטעים שלנו בסוף חודש מאי. 
  

השנה המצב היה שונה. כבר בחודש מרץ, חדלו הגשמים. בסוף חודש מרץ נאלצנו 
להתחיל להשקות בתחילה את הבננות הרגישות ליובש, אחר כך את מטעי 

  האבוקדו והפרדס, מה שהביא לתוספת הוצאות רצינית.
  

החורף השנה כאחד החורפים הטובים. כמויות גשם  רבשאר חלקי הארץ ייזכ
ת ירדו מהצפון ועד הדרום. כבר עכשיו עובדים הקומביינים במלוא נדיבות ומספיקו

המרץ כדי להספיק ולקצור את היבולים היפים, לפני שגורמים עוינים יציתו ויבעירו 
  שדות בשלים.

  
  )8(המשך בעמ'   
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, החום אמנם הקיץ כבר בעיצומו

מעיק והמזגנים שוב עובדים 
שעות נוספות. אבל יש מי שזוכר 

את החורף הגשום והמבורך 
שהיה לנו ויודע לנתח את 
השלכותיו על משק המים 

  והחקלאות.
 



  

  
  5.7.12 229גליון 

  )7המשך מעמ'  –(החורף שהיה לנו 
  

מ"מ),  790- מ"מ (כמות רבה מהממוצע, שהוא כ 904בשנה שעברה ירדו אצלנו 
מ"מ. השנה  344 - כשחלק ניכר מהממטרים ירד באביב בחודשי מרץ, אפריל ומאי 

  האביב הגיע ללא מלקוש.מ"מ בחודש מרץ בלבד ו 72ירדו 
  

הצירוף של שני חורפים גשומים מהממוצע, העשיר את מי התהום בכל צפון הארץ,  
בייחוד במקורות הירדן. הודות לגשמים והשלגים שירדו בחרמון ובהרי רמת הגולן, 

   הזרימות בנחלים חזקות אפילו עד עכשיו ותהיינה חזקות אף בחודש הקיץ.
  

לזרום בעוצמה בחודש ינואר, עברו כמויות מים רבות,  גם בגעתון שלנו, שהתחיל
התמלאו המאגרים ועודף רב של מים נשפך לים, ללא תועלת. מים שאפשר היה 

  לאגור לתועלת היישובים החקלאים.  
אפשר לקוות שבעתיד, כשיהיו מאגרים גדולים ומסודרים, מיליוני קוב של מים, 

  מטיילים באזור.ינוצלו לטובת החקלאות באזור וכן לטובת ה
  

החודש הגשום ביותר השנה, הן בכמויות והן במספר ימי הגשם, היה כאמור חודש 
ינואר. ראינו בו תופעה נדירה, שמופיעה אולי פעם בחיים, כאשר כל ימי החודש 

  היו גשומים במידה כזו, או אחרת.
 בחוגי החזאים מציינים אף עשרה ימים רצופים של גשם כתופעה לא רגילה,

-בינואר עד ל 1-המתרחשת רק פעם בכל כמה שנים. השנה ירדו ברציפות גשמים מ
ימי גשם רצופים, שנספגו והעשירו את מי התהום. בחודש  32בפברואר, כלומר,  1

  מ"מ.   180-מ"מ, כמות כפולה מהממוצע השנתי, שהוא כ 378ינואר ירדו 
  

מ"מ. השיא  400 -ר מ אך כבר היו לנו בעבר חודשי ינואר עם כמות גשם של יות
מ"מ ובעונת הגשמים  583.5, כאשר ירדו בחודש ינואר 1968-1969היה בשנת 

  מ"מ. שיא שלא חזר על עצמו מאז.  1440הכוללת של אותה שנה, הגענו לשיא של 
  

 50חודש ינואר השנה כיפר על חודש דצמבר, שהיה יבש בצורה בלתי רגילה, עם 
 175לא היה יובש כזה בדצמבר. הממוצע היה מ"מ בלבד. כבר יותר מעשרים שנה 

  מ"מ.
  

  החורף השנה היה קר מאד
  

  החורף  השנה, מתחילתו ועד סופו, מאוקטובר ועד מרץ היה קר מאד.
גבוהה  ההתנורים והמזגנים עבדו הרבה כדי לחמם את ביתנו. צריכת החשמל היית

הקור הרב, מאד. כולנו הרגשנו את הקור הזה גם בגופנו וגם בכיסנו. למרות 
תופעות קיצוניות של קרה, היו רק במשך לילה אחד או שניים. היום הקר ביותר 

  . הקור הרב השפיע על הבננות הרגישות. 18.1.12היה ביום רביעי, 
אצבעות הבננות לא התעבו מספיק. כשהבננות משמינות, כולנו נהנים. כשאנו 

  משמינים, נהנים הדיאטנים. 
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לגבי הפירות הנשירים, שפירותיהם מבשילים בחודשי הקיץ, הקור הרב יגרום 

ליבולים טובים. פירות הקיץ אוהבים את החורף הקר וגומלים לנו בשפע של פרי. 
נות. באוגוסט כבר עכשיו השווקים מלאים במשמשים ודובדבנים, שזיפים ונקטרי

  וספטמבר יהיה שפע של תפוחים.

  
  באביב, כרגיל, הטמפרטורות עולות. גם השנה הן עלו אחרי הקור החורפי. 

מעלות) לכן חנטת הפרי  35-לשמחתנו, השנה לא היו אירועי שרב קשים (יותר מ
באבוקדו, שהוא ענף מרכזי ביחיעם, תהיה טובה בעונת החורף הבא, אם לא 

  תופעה אקלימית קיצונית. תתרחש

  
  

אנו מתרשמים שגם הפרדס שלנו עם שני זניו, זן המנדרינות "אור" והפומלות, 
חנטו יפה. אך עדיין לא ברור כמה פרי מהחנטה הזאת ינשור וכמה יישאר על עצי 

  ההדר.

  עוד חודש חודשיים נדע טוב יותר. נקווה לטוב.
  בור עלינו בשלום.אנו מצפים לעוד עונה חקלאית טובה. הקיץ יע

בחודש אוקטובר הבא, נרים את הראש לרקיע ונצפה לשנת גשם מבורכת ושופעת., 
  להרבה הרבה פרי בכל ענפי המטע וגם, כמובן, למחירים טובים.
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  לדעת לבחור 

  
  ר וגיל יוקטןמאת: יהודה צו

  
אחת התעלומות הגדולות, שמלוות את הארצות הדמוקרטיות מאז הקמתן, היא 

איך אנשים בוחרים את נציגיהם. על סמך אילו נתונים, הערכות, אהבות ושנאות, 
  אנשים מחליטים מי ייצג אותם במוסדות המדינה ומי יעמוד בראשה.

  
התפתחות המקצועות הסוציולוגיים המודרניים, המחקרים , בעקבות 20 -במאה ה 

הלכו והשתכללו, קמו חברות ליחסי ציבור, לבניית תדמיתם של המועמדים 
השונים, תוך חיפוש מתמיד אחר גילוי הסוד: מה הוא המפתח שבאמצעותו אנשים 

  בוחרים דווקא באלה ולא באחרים.
  ד האינטרסים של עצמם.כך קורה, שברוב המקרים, רוב האנשים, בוחרים נג

הצגות שווא של עמדות מסוימות, מתלבשות על מועמדים, שכאשר מגיעים לעמדת 
  פיקוד, ברוב המקרים, פועלים בדרך הפוכה מזו ששולחיהם מצפים מהם.

מבט קליל על ההיסטוריה הרחוקה והקרובה במערב, כולל ארצנו, מוכיח זאת שוב 
  ושוב.

ת, הוא שהם שינו דעתם כי המציאות ההסבר של הנבחרים, ברמה הלאומי
  השתנתה והם נאלצו להתאים עצמם לאותו שינוי.

                                                         
  

 - 10  -  

אבל לא רק ברמה הלאומית. גם 
בארגונים דמוקרטיים, גם בקהילות 

קטנות יותר, אגודות, מושבים, קיבוצים, 
לעיתים קרובות מאוד המצב דומה 

והסיבות מגווננות מאוד, בבסיסן טבע 
ש האדם, שאי אפשר לשנותו, אלא י

למצוא דרכים ומנגנונים שיחייבו את 
הנבחרים לפעול על פי הבטחותיהם 

ובעיקר, על פי צפיותיהם של שולחיהם, 
להם הם חייבים לדווח לא רק ביום 
הקלפי, כאשר מבקשים לחדש את 

כהונתם, אלא כל הזמן, כל יום בתקופת 
 כהונתם, מראשיתה.
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המוסד המרכזי של הקיבוץ צריך להיות, בראש וראשונה, מופקד על שמירת 
האינטרסים של כלל חברי הקיבוץ, כפי שמתואר במבנה הארגוני החדש של 

  הקיבוץ:
  

חברי קיבוץ, נציגי ציבור, בעלי ניסיון וכישורים  9 - "יו"ר הקיבוץ, מנכ"ל יחיעם ו 
מאשר את פעולות היו"ר ונושא איתו באחריות  -בתחום החברתי ו/או הכלכלי 

פורמאלית ומעשית. קובע את הדגשים שיש לתת גם בעסקים וגם בתחום החברתי. 
מבטיח שהנהלת הקיבוץ מבצעת את היעדים שנקבעו בצורה אפקטיבית לשמירת 

  של חברי הקיבוץ". האינטרסים
  

כיווני בין כלל החברים לבין הנהלת - בתוקף תפקידם, חברי המועצה מהווים גשר דו
הקיבוץ. מצד אחד, הם צריכים להסביר ולפרש את ההצעות וההחלטות של 

המועצה בשיחת הקיבוץ, או באופן אישי לחבר שמבקש תשובות והבהרות, ומצד 
ל מצד ההנהלה, שני, להתייחס לפניות של חברים, שנתקעו במצב של חוסר טיפו

או מרגישים שפנייתם לא קיבלה את הטיפול הנאות. ואם יש צורך בכך, להעלות 
  את הפניה לדיון במועצה. 

 
כאשר מתקבלת פנייה של חבר, המופנית לכלל חברי המועצה, יש לאשר את קבלת 
המכתב על ידי כל אחד מחברי המועצה ולעשות כל מאמץ שהנושא יטופל, כי בכך 

 המועצה את חובתם. ממלאים חברי
  

חברי המועצה, מתוקף תפקידם, צריכים להעלות הצעות ולבקש דיונים במועצה 
  גם בתחום העסקים וגם בתחום החברתי.  –בעניינים שלדעתם דורשים טיפול 

  חברי המועצה צריכים לסייע למנהלים להבין את רחשי הציבור ולפעול בהתאם.
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אם נאמץ הלכה למעשה דרך 
   .לשקיפות אמיתיתזאת, נגיע 

  

כל אחד יקבל נתונים שיאפשרו 
לו להחליט על פי עובדות 

  אמיתיות 

ולא על פי שנאות או אהבות 
 אישיות.



ספרים  חדשים  בספרייה

  למבוגרים:

  ויקטור ומאשה / אלונה קמחי

  בית קיץ עם בריכה / הרמן קוך

  סודות קבורים / ג'וזף פינדר

  דוד-תחנה סופית אלג'יר / מישקה בן

  המתים והחיים מאוד / תמר גלבץ

  קיצור תולדות האנושות / יובל נח הררי

  

         

  

  לילדים  ונוער :

  : זמן הסוף / ג'ף סמית9בון 

  כמה שאת נהדרת / נועה רום

  נוגה / נועה רום

  מצווה זה יעבור / נועה רום- עד הבת

  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  קיץ של בילויים                                        

  ילדי ה"מרכזו�" בקייטנה      

  

  

  תוכן העניינים:     

  2עמ'  דיווח שוטף –> משולחנה של נירה      

  5עמ'  –> משולחנה של רחלה       

  7עמ'  –יאיר ארגמן  –ף שהיה > זה היה החור     

  12עמ'   –יהודה צור וגיל יוקטן  –> על בחירה עניינית ושקיפות      

  12עמ'  –> המלצות הספרייה      
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